

2016-17 BSP#8 Group Time Discussion

Divine accommodation in the Bible is an expression of God's wise and fatherly ways. For a sensitive father can speak with his children either by condescension, as in baby talk, or by elevation, by bringing a child's understanding up to a more mature level – CSB p.8.

(A) 我查考以求明白 I Study In Order to Understand (10 minutes)

1. 10:13 所述的彌額爾是誰？他有甚麼工作？（提示：看默 12:7-9）
Who is Michael in 10:13? What does he do? (Hint: Read Rev 12:7-9.)
2. 看 10:16。那「像人子」的天使為甚麼觸摸達尼爾的唇？（提示：看依 6:7）
Read 10:16. Why did the angel who was “in the likeness of the sons of men” touch Daniel's lips? (Hint: Read Is 6:7.)

(B) 我明白所以活得更好。I understand, and the better I live (10 minutes)

重溫 11:5-20。在這地區的衝突持續地發生了多久？今天在這地區的這些衝突的原因何在？假如其中部份動機是要報復和平反過往罪行，有甚麼方法能帶來和平？
Review 11:5-20. How long has conflict in this area of the world been going on? What are some of the reasons for conflict in this region today? Assuming that some motives for conflict surround a desire for revenge over past misdeeds, what would be necessary in order to bring about peace?

(C) 大家的建議能幫助明年的聖經研討會 Need Your Group's Input For Next Year's BSP (15 minutes)

在座大部份參加者都參加了聖經研討會多年，並在天主聖言內不斷成長。現請各位組員互相討論，並一致同意地列舉兩大理由，解釋為甚麼聖經對您非常重要。請將理由和組別寫在紙上，聚會完結時交給領航員。

Most BSP participants have joined the BSP for many years and have been growing spiritually in the word of God. Please discuss among group members to come up with the TOP TWO reasons why the Bible is very important to you. The choice should be made by consensus. The two reasons and your group name should be written on a sheet of paper and submitted to the BSP navigator after meeting.